
Generalforsamling Klintevej Grundejerforening 19. Marts 2025. 
 
Agenda for generalforsamling: 

  
● Oplæg vedrørende indbrudsforebyggelse ved Bo trygt (ca. 1 time) 
● Valg af dirigent  
● Bestyrelsen aflægger beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år.  
● Forelæggelse af revideret årsregnskab til godkendelse.  
● Behandling af indkomne forslag fra bestyrelse og/eller medlemmer.  
● Fastsættelse af kontingent og eventuelle bidrag til fælles udgifter.  
● Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.  

○ Tine, Kurt, Thomas ikke på valg. 
○ Tove, Grethe og Lars modtager ikke genvalg. 
○ Suppleanter (2 stk) 

● Valg af revisor og suppleant.  
● Eventuelt. 

 
 
Referat:  
 
Oplæg: Bo Trygt ved tidligere politimand  Richard Andersen. 
Starter med lidt statistik.  
Derefter gode råd; 
Sikre døre og vinduer, fremviser forskellige muligheder. 
Tidsstyret lys ude og inde 
God lås med 6 stifter, nøgle på begge sider. Husk udhuse. 
Klip hækken  
Anbefaler alarm. 
Nabohjælp. 
Ledvance kan bruges til lysstyring på afstand. 
Bliv evt. naboven, via DIN NABOVEN, I Nabohælp appen. 
Brug sikre betalingsformer - Mobilepay eller overførsel med Mit Id. 
 
 
Valg af dirigent: Flemming Kildegaard. 
 
Bestyrelses beretning: 
3 bestyrelses møder 
Sø dag.  
Sankthansaften. 
 
 
 
 



Årsregnskab:  
Alle har betalt  kontingent. 
Regnskabet vedhæftes. 
Godkendt.  
 
 
Indkomne forslag 
Ingen forslag modtaget. 
 
Bestyrelsen spørger: hvad kan vi gøre anderledes- byd gerne ind…. 
 
Forslag: 
Loppemarked 
Tilskud til æbleskiver og gløgg til julelys lommen.  
 
Fastsættelse af  kontingent/ bidrag til fælles udgifter: 
Fortsætter uændret 
 
Valg til bestyrelse og suppleanter:  
Til bestyrelsen er valgt: 
Kayhani Sothilingam, Klintevej 62. 
Mirko Matić, Klintevej 38. 
Noe Asnæs, Klintevej 46. 
Flemming Kildegaard, suppleant til bestyrelsen, sammen med Kurt Rasmussen. 
 
Valg af revisor og suppleant: 
Henning Rasmussen som revisor. Gitte Cordtzen fortsætter som revisorsuppleant. 
 
Eventuelt:  
Nabohjælp skal gerne udbredes til hele Klintevej. Bestyrelsen tager aktion. 
Der efterlyses gelænder ved trapperne fra stien. Reglerne for dette skal undersøges 
nærmere.  
Oprensning af kloak i lommerne, påhviler den enkelte lomme. Stamvejen påhviler 
kommunen. 
Forslag om at det betales fra kontingent pengene - bestyrelsen undersøger prisen 
for dette. 
 
Flemming takker for god ro og orden. 
 
 
Antal deltagere: 15 personer, inkl. bestyrelsen. 


